

De lägsta beloppen av utkomststödets sänkta grunddelar från och med 1.1.2014

Om sänkning av grunddelen föreskrivs i 10 § i lagen om utkomststöd (se bilaga 2) Folkpensionsindex 1630		
Mottagare av stödet	Euro/mån.	Euro/dag ¹⁾
Ensamstående ²⁾		
- sänkt med högst 20 %	384,16	12,81
- sänkt med högst 40 %	288,12	9,60
Ensamförsörjare		
- sänkt med högst 20 %	422,58	14,09
- sänkt med högst 40 %	316,93	10,56
Annan person som fyllt 18 år Makar och samboende, båda		
- sänkt med högst 20 %	326,54	10,88
- sänkt med högst 40 %	244,90	8,16
Personer som bor hos sin förälder/sina föräldrar		
Personer som fyllt 18 år		
- sänkt med högst 20 %	280,44	9,35
- sänkt med högst 40 %	210,33	7,01

1) När utkomststöd beviljas för kortare tid än en månad (15 § i lagen om utkomststöd), har beloppet av utkomststödets grunddel per dag beräknats genom att dividera eurobeloppet per månad med trettio.

2) Samt en förälder som bor tillsammans med sitt barn som fyllt 18 och föräldern inte är gift eller bor under äktenskapsliknande förhållanden enligt 3 § 1 mom. i lagen om utkomststöd (9 § i lagen om utkomststöd).